
 
 
	  

Rapportage	  Evaluatiecommissie	  Bestuursmodel	  ZuidWest	  
	  
	  
1.	  Inleiding	  
	  
De	  ALV	  van	  de	  afdeling	  ZuidWest	  heeft	  in	  de	  vergadering	  van	  30	  mei	  2012	  unaniem	  besloten	  
tot	  het	  aanstellen	  van	  een	  tweetal	  betaalde	  afdelingsmanagers.	  Daarmee	  werd	  beoogd	  het	  
bestuursprobleem	  van	  de	  afdeling	  op	  te	  lossen.	  Het	  zou	  gaan	  om	  een	  benoeming	  voor	  een	  
periode	  van	  twee	  jaar.	  Voor	  die	  periode	  was	  voldoende	  financiering	  gevonden	  binnen	  de	  
lopende	  begrotingen.	  	  
De	  ALV	  besloot	  ook	  dat	  er	  een	  evaluatiecommissie	  zou	  komen.	  In	  het	  verslag	  van	  de	  
vergadering	  staat	  het	  als	  volgt	  geformuleerd:	  	  
	  
Hoe zal de implementatie en evaluatie verlopen? 

Reactie EdgarVerkooijen: De Commissie begeleidt de implementatie en het inwerken van 
de afdelingsmanagers. Het is de bedoeling dat er daarna een evaluatie werkgroep komt 
van 5 personen uit ZuidWest verenigingen (die geen functie hebben binnen ZuidWest) voor 
de evaluatie. Deze werkgroep zorgt voor de controle (de aansturing van de 
afdelingsmanager is door de directeur NTTB) en rapporteert aan de ALV. Belangstellenden 
voor de evaluatie werkgroep kunnen zich melden bij Edgar Verkooijen. 

	  
Daarop	  volgend	  is	  een	  evaluatiecommissie	  aangetreden.	  Deze	  bestond	  aanvankelijk	  uit	  4	  
personen.	  De	  commissie	  is	  uiteindelijk	  met	  drie	  personen	  aan	  het	  werk	  gegaan:	  Patrick	  
Robben,	  Joost	  Schoenmakers	  en	  Han	  van	  der	  Zijden.	  Deze	  laatste	  vormt	  de	  “linking	  pin”	  	  
naar	  de	  Commissie	  Bestuursmodel	  NTTB	  ZuidWest.	  	  
	  
Conform	  het	  verzoek	  van	  de	  ALV	  brengt	  de	  evaluatiecommissie	  hierbij	  een	  
(tussen)rapportage	  uit.	  Deze	  rapportage	  staat	  op	  de	  agenda	  van	  de	  ALV	  van	  29	  mei	  2013.	  
Hiertoe	  is	  de	  commissie	  drie	  keer	  bij	  elkaar	  geweest.	  De	  leden	  van	  de	  commissie	  hebben	  ook	  
via	  email	  regelmatig	  contact	  met	  elkaar	  gehad.	  	  
	  
De	  commissie	  besloot	  om	  via	  een	  enquête	  het	  bestuursmodel,	  en	  de	  invulling	  daarvan	  door	  
de	  twee	  managers,	  te	  evalueren.	  De	  enquête	  is	  verzonden	  aan	  alle	  verenigingen	  en	  de	  
functionarissen/werkgroepen	  binnen	  de	  afdeling	  ZuidWest.	  De	  commissie	  heeft	  24	  reacties	  
gehad;	  daarvan	  waren	  er	  6	  afkomstig	  van	  functionarissen	  of	  werkgroepen.	  	  
	  
	  
2.	  De	  enquête	  	  
	  
De	  commissie	  heeft	  niet	  de	  bedoeling	  gehad	  om	  een	  wetenschappelijk	  verantwoord	  
onderzoek	  te	  doen.	  Het	  betreft	  immers	  een	  tussenevaluatie.	  De	  bedoeling	  daarvan	  was	  om	  
een	  beeld	  te	  krijgen	  van	  hoe	  men	  denkt	  over	  het	  bestuursmodel	  en	  de	  managers.	  	  	  
Op	  14	  april	  2013	  is	  een	  enquête	  verzonden	  met	  onderstaande	  vragen:	  

01)  Heeft u contact gehad met één van de afdelingsmanagers? 



02)  Zo ja met wie en wat is uw mening over de functionering van de afdelings-
managers, en wat zijn uw op- of aanmerkingen? 

03)  Zo nee, heeft u wel op een andere manier iets gemerkt van de afdelings-
managers? 

04)  Bij het aanblijven van de afdelingsmanagers na augustus 2014, moet er budget 
vrijgemaakt worden voor de financiering van deze afdelingsmanagers. Bent u bereid 
een afdelingscontributieverhoging te accepteren t.b.v. de financiering van de 
afdelingsmanagers? 

05)  Als u een rapportcijfers (van 0 t/m 10) zou moeten geven, wat zou dit dan zijn? 

	  
3.	  Analyse	  van	  de	  enquête	  	  
	  
Uit	  de	  antwoorden	  zijn,	  per	  vraag,	  de	  volgende	  gegevens	  te	  halen:	  
	  

1. van	  de	  24	  respondenten	  geven	  er	  19	  aan	  contact	  gehad	  te	  hebben	  met	  (een	  van)	  de	  
afdelingsmanagers.	  	  
	  

2. 14	  respondenten	  antwoorden	  met	  beide	  managers	  contact	  gehad	  te	  hebben;	  3	  
respondenten	  alleen	  met	  Ineke	  en	  1	  alleen	  met	  Ruud.	  	  
	  
Bij	  de	  vraag	  over	  het	  functioneren,	  vallen	  de	  woorden:	  positief,	  betrokken,	  inlevend,	  
goed	  functionerend,	  leven	  in	  de	  brouwerij,	  oprecht	  geïnteresseerd,	  kundig	  op	  hun	  
vakgebied,	  voortvarend.	  	  
	  

3. degenen	  die	  geen	  contact	  met	  de	  managers	  hebben	  gehad,	  geven	  aan	  zij	  wel	  mails	  
hebben	  ontvangen.	  	  
	  

4. op	  de	  vraag	  of	  een	  verhoging	  van	  de	  afdelingscontributie	  acceptabel	  is,	  wordt	  het	  
volgende	  geantwoord:	  	  
	  
-‐	  12	  respondenten	  geven	  aan	  dit	  acceptabel	  te	  vinden.	  	  
-‐	  voor	  3	  respondenten	  is	  dat	  niet	  acceptabel;	  daarbij	  wordt	  eenmaal	  aangegeven	  dat	  
de	  financiën	  van	  de	  vereniging	  dat	  niet	  mogelijk	  maken.	  
-‐	  2	  maal	  wordt	  aangegeven	  geen	  mening	  te	  hebben	  of	  geen	  uitspraak	  te	  kunnen	  
doen.	  	  
-‐	  er	  worden	  verder	  nog	  9	  andere	  antwoorden	  gegeven.	  Het	  gemeenschappelijke	  
daarin	  is	  dat	  men	  pas	  een	  uitspraak	  wil	  doen	  als	  er	  meer	  inzicht	  is	  in	  de	  financiën	  van	  
de	  afdeling;	  wat	  is	  er	  nodig	  om	  met	  het	  model	  door	  te	  gaan?	  
	  

5. Rapportcijfer.	  Gemiddeld	  wordt	  een	  7,7	  gegeven.	  Hierbij	  kan	  opgemerkt	  worden	  dat	  
er	  eenmaal	  een	  4	  is	  gegeven	  en	  dat	  verder	  alle	  cijfers	  een	  7	  of	  hoger	  zijn.	  	  
	  

	  
	  



4.	  Conclusies	  uit	  de	  enquête	  	  
	  
Uit	  de	  enquête	  blijkt	  dat	  de	  verenigingen	  en	  de	  functionarissen	  in	  grote	  mate	  tevreden	  zijn	  
over	  hoe	  de	  afdelingsmanagers	  het	  bestuursmodel	  invullen.	  De	  evaluatiecommissie	  heeft	  
niet	  aan	  de	  managers	  gevraagd	  hoe	  zij	  zelf	  tegen	  het	  model	  aankijken.	  Wij	  hebben	  ook	  niet	  
onderzocht	  of	  de	  beschikbare	  2	  x	  8	  uur	  voldoende	  zijn.	  Dat	  moet	  in	  de	  eindevaluatie	  zeker	  
meegenomen	  worden.	  	  
	  
De	  evaluatiecommissie	  meent	  dat	  bijtijds	  (misschien	  al	  in	  het	  najaar)	  gestart	  moet	  worden	  
met	  de	  voorbereiding	  van	  de	  definitieve	  besluitvorming	  in	  de	  ALV.	  Aan	  die	  besluitvorming	  
zitten	  twee	  kanten:	  1e)	  als	  we	  doorgaan	  met	  het	  model	  zullen	  er	  financiële	  consequenties	  
zijn	  voor	  de	  verenigingen	  en	  hun	  tafeltennissende	  leden.	  2e)	  Als	  er	  besloten	  wordt	  om	  niet	  
door	  te	  gaan	  met	  het	  model,	  moet	  er	  een	  andere	  bestuursvorm	  komen.	  In	  beide	  gevallen	  is	  
het	  goed	  om	  in	  een	  vroegtijdig	  stadium	  een	  besluit	  te	  nemen.	  De	  commissie	  vindt	  het	  
wenselijk	  om	  daarvoor	  begin	  2014	  een	  bijzondere	  ALV	  uit	  te	  schrijven.	  	  
	  
De	  commissie	  wil	  nog	  benadrukken	  dat,	  bij	  een	  eventuele	  definitieve	  besluitvorming,	  niet	  
alleen	  de	  afdeling	  iets	  te	  zeggen.	  Zeker	  net	  zo	  belangrijk	  hierbij	  zijn	  het	  hoofdbestuur	  en	  de	  
directeur	  van	  het	  bondsbureau.	  Deze	  laatst	  stuurt	  de	  managers	  formeel	  aan.	  	  
	  
Ook	  moet	  niet	  vergeten	  worden	  dat	  er	  binnen	  de	  Bondsraad	  van	  de	  NTTB	  een	  werkgroep	  
Bestuurlijke	  Vernieuwing	  is.	  Deze	  werkgroep	  zal	  met	  voorstellen	  gaan	  komen	  hoe	  de	  
organisatie	  van	  de	  NTTB	  aan	  de	  huidige	  tijd	  kan	  worden	  aangepast.	  In	  dat	  kader	  worden	  de	  
ontwikkelingen	  in	  ZuidWest	  dan	  ook	  goed	  in	  de	  gaten	  gehouden.	  	  
	  
	  
5.	  Tot	  slot	  	  
	  
De	  commissie	  bedankt	  iedereen	  die	  via	  de	  enquête	  inbreng	  in	  dit	  verslag	  heeft	  gehad.	  	  
Wij	  hebben	  er	  behoefte	  aan	  om	  de	  commissie	  nog	  met	  één	  of	  twee	  personen	  uit	  te	  breiden.	  
Wij	  nodigen	  u	  graag	  uit	  om	  zitting	  te	  nemen	  in	  de	  evaluatiecommissie.	  	  
	  
	  
	  
	  
Patrick	  Robben,	  Joost	  Schoenmakers	  en	  Han	  van	  der	  Zijden	  
Evaluatiecommissie	  Bestuursmodel	  
29	  mei	  2013.	  	  


